
 

Protokoll, styrelsemöte Vårberg-Skärholmens Scoutkår 1/2018-02-07 

Närvarande: Samtliga av Styrelsens fem ledamöter deltog 

§ 1 Mötets öppnande 
Kårordförande (KO) hälsade välkommen och mötet öppnades. 

§ 2 Val av mötesordförande 
KO valdes till mötesordförande 

§ 3 Val av sekreterare 
Till sekreterare valdes XXXXXX 

§ 4 Val av protokolljusterare 
XXXXX valdes till ansvarig protokolljusterare enligt följande. 

§ 5 Fastställande av dagordning 
Dagordningen togs med möjlighet att göra tillägg under punkt 14  

§ 6 Godkännande av tidigare protokoll 
Bordlades 

§ 7 Rapporter 
1. KO/Förvaltning 

Distriktskansliet bokat för nätverksmöte. Den 21/2 är det Öppet Hus på kansliet i 
Örnsberg. 

2. Postmottagare 
En förfrågan har kommit in från en student på lärarhögskolan om “Icke formellt 
lärande” oklart vad hon vill. 

3. Kassör/ekonomi 
Kassören har fortfarande inte tillgång till Kårens bankkonton 
Saldo på kontot 2018-02-07 235:- 
Vi har fått in medlemsavgifter (1000 SEK) men i samma veva drog banken 900 SEK 
för sina tjänster. 

4. Medlemsregistrerare 
Det har skapats tre olika avgiftskategorier: 
- Barn 1 → Full medlemsavgift 
- Barn 2 (ur samma familj som ovan) → Full medlemsavgift - 100 SEK 
- Barn 3 (ur samma familj som ovan) → Full medlemsavgift - 200 SEK 

D.v.s. en fullbetalande/familj. 
Kassören har nu rätt behörighet i Scoutnet. nu. 

5. Hemsidan 
Inget direkt nytt, bara några datum som uppdaterats 
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https://docs.google.com/document/d/1m_yGJK4sMvSc4eu_gAapnsLOUlCJrKXliX2DtLiqUJI/edit#bookmark=id.fviqachfcu77


  

6. Facebook 
Samma här, bara vissa datum som uppdaterats 

7. Avdelningar 
  ↪ Skogstrollen 

● 6 st scouter 
    ↪ Småtrollen 

● bara 4 st, skulle absolut behöva fler barn för att få en fungerande avdelning. 
§ 8 Beslutsrapportering 

(Både de aktiva och arkivet)  
Bordlades 

§ 9 Rekrytering 
Rekryteringsbesök ska avläggas på Söderholm åk 2 eftersom Scouternas konsulenter inte 
rekryterade där i höstas och vi behöver fler barn till spåraravdelningen. 

§ 10 Valborg 2018 so far 
Valborgsmöte med VåGÅ, de tar Kaffe/ Korv/sockervadd 
Stadsdelsförvaltningen är med/på 
Kör kontaktade - Inger följer upp. 
Fryshuset också kontaktade - just nu är läget med dem en aning oklart 

§ 11 Biologiska mångfaldsdagen 2018-05-22? 
Vi har fått en fråga från Stadsdelen om att stå som arrangörer för ett arrangemang i 
samband med Biologiska mångfaldens dag. De kan betala, men vill ha ett 
budgetförslag/kostnad från oss. 
Vi föreslår helgen efter “datumet” till den 26/5 för vårt deltagande. 

§ 12 Arbetsbeskrivning för kårfunktionärer 
Bordlagd 

§ 13 Rutiner för styrelsearbetet 
Bordlagd 

§ 14 Övriga frågor 
Avrapportering lokalen: Gardinstänger, gardiner, fönsterbräden skapade av ledare och 
avdelnings barn. Förråd, avlopp, Lyse m.m fixat. 

KO kommer delta i GDPR-utbildning. 

§ 15 Tid för nästa möte 
 21 Mars 

§ 16 Mötet avslutas 
 

Protokolljusterare:_____________________________________________________ 
 

Mötesordförande:______________________________________________________ 
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https://docs.google.com/spreadsheets/d/1IDdANYreEING5QrKUxe20vLplDfd5K6P0_Sd0zzNePQ/edit#gid=0

